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Beste W. van Snippenberg, 

 

Hierbij ontvangt u de beantwoording van de schriftelijke raadsvragen van Wilco van 

Snippenberg (CDA) van 1 augustus 2024. 

 
1. Bent u op de hoogte van de signalen van de aanwezigheid van een wolf in de 

genoemde polder in gemeente Vijfheerenlanden? Zo ja, kunt u de signalen bevestigen?  

 

Zowel ambtelijk als bestuurlijk zijn wij op de hoogte van diverse berichten op social 

media over de mogelijke signalering van een wolf in de polder tussen Schoonrewoerd en 

Zijderveld. Wij kunnen deze berichten zeker niet bevestigen. Ook bij het Zuid-Hollands 

en Utrechts Landschap zijn geen meldingen binnengekomen. 

 
2. Wat is uw visie op gemeente Vijfheerenlanden als leefgebied van de wolf?  

 

Het college heeft geen visie op Vijfheerenlanden als leefgebied voor de wolf. Wij hebben 

ons te verhouden naar de beschermde status van de wolf, opgelegd in het Verdrag van 

Bern en de Habitatrichtlijn. Hiernaast stelt het college dat de lage rivierdelta in onze 

gemeente geen geschikt leefgebied is voor de wolf. Beboste gebieden op hoge 

zandgronden zijn dat wel. Het is niet uit te sluiten dat wolven incidenteel buiten hun 

leefgebied komen. 

 
3. Staat u in contact met de provincie over dit onderwerp?  

 

Ja, wij staan in contact met de afdeling Faunabeheer van de Provincie Utrecht en hun 

wolvenconsulent. 

 
4. Wat is uw boodschap of wat zou uw boodschap zijn aan de provincie over de 
(mogelijke) aanwezigheid van een wolf in onze gemeente?  

 

De provincie is momenteel in gesprek met gemeenten Zeist, Leusden, Woudenberg en de 

Utrechtse Heuvelrug, waar de wolf bevestigd gesignaleerd is. Na de zomer is er overleg 
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met de andere gemeentes over voorlichting en beleid. In die gesprekken worden wij 

meegenomen. Onze boodschap is dat gevaarlijke situaties voorkomen moeten worden. 

 
5. Welke inspanningen pleegt u zelf om te voorkomen dat een wolf zich kan vestigen in 
gemeente Vijfheerenlanden?  

 

Het college is in de veronderstelling dat Vijfheerenlanden geen geschikt leefgebied is 

voor een wolf. Wij ondersteunen de provincie die bevoegd gezag heeft over dit 

onderwerp. 

 
6. Bent u in contact met veehouders, specifiek schapenhouders, in onze gemeente om 

hen te waarschuwen voor de wolf en de bescherming van het vee?  

 

Onze ambtenaren hebben regelmatig contact met agrariërs binnen onze gemeente. 

Vanwege de onbevestigde signalen over de wolf, achten we communicatie over de wolf 

voorbarig. Als dat nodig is, zullen we in overleg met provincie proactief communiceren 

over bescherming van het vee. 

 
7. Kunt u ons informeren over een mogelijke afschotvergunning van de wolf in de 
gemeente Vijfheerenlanden en wilt u daarbij uw visie op deze vergunning met ons 

delen? 

 

Een afschotvergunning is voor de gemeente niet aan de orde. Het aanvragen hiervan is 

een bevoegdheid van de provincie. 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Vijfheerenlanden, 

    

de secretaris, 

 

{{signer1}} 

de burgemeester, 

 

{{signer2}} 

 

 

W.J. (Judith) de Jonge S. (Sjors) Fröhlich 

 


